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\\\ PIASECZNO 

Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Piasecznie  
zgłosiła do burmistrza  
prośbę mieszkańców.  
Czy Park Zachodni przy alei 
Róż zostanie zamknięty  
dla psów?

W pierwszej połowie marca Ka-
tarzyna Wypych, Przewod-

nicząca Rady Miejskiej w Piasecznie, 
wystosowała interpelację do włodarza 
gminy. W prośbie przekazała stano-
wisko mieszkańców, którzy chcieliby 
wprowadzenia zakazu wyprowadza-
nia psów na terenie Parku Zachodniego 
przy al. Róż w Piasecznie.

\\\   Wszędzie psie odchody
– Mieszkańcy skarżą się na zalega-

jące psie odchody, które uniemożliwiają 
korzystanie z parku w pełni. Nie można 

rozłożyć na trawie kocyków itp. – napi-
sała Katarzyna Wypych.

Śmierdzący przebiśnieg

Rondo przy PKP 
się nie sprawdza?

W godzinach szczytu ten odcinek ulicy się mocno korkuje. Kierowcy sugerują 
wydłużenie fazy zielonego światła na skrzyżowaniu z ul. Pomorską
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Burmistrz poinformował, że nie można wprowadzić zakazu wprowadzania 
psów na tereny parków. Taka decyzja, to naruszenie praw obywatelskich
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\\\ PIASECZNO 

czytaj na str. 3

dokończenie na str. 2



2 NR 516 (13) 26 MARCA 2025 AKTUALNOŚCI

WYDAWCA: MIKAWAS SP. Z O.O.
ADRES REDAKCJI: ul. Jana Pawła II 29, 05-500 Piaseczno
KONTAKT Z REDAKCJĄ: redakcja@przeglad.media
Przegląd Piaseczyński – www.przegladpiaseczynski.pl
Przegląd Regionalny – www.przegladregionalny.pl
Przegląd Otwocki – www.przegladotwocki.pl
Redakcja nie zwraca niezamówionych materiałów,  
nie ponosi odpowiedzialności za treści reklam i zastrzega sobie 
prawo do skrótów.

REDAKCJA: 
Łukasz Szymański, l.szymanski@przeglad.media, 786 202 606
Jan Sobolewski, j.sobolewski@przeglad.media
Rafał Lipski, r.lipski@przegladpiaseczynski.pl
Maciej Gos, m.gos@przeglad.media
Małgorzata Szturomska, m.szturomska@przegladpiaseczynski.pl
Agnieszka Deja, a.deja@przegladregionalny.pl
Agnieszka Jaskulska, a.jaskulska@przeglad.media

REKLAMA:
Dyrektor ds. Marketingu i Reklamy: Monika Komisarczyk, tel. 501 091 480, 
reklama@przegladpiaseczynski.pl, m.komisarczyk@przegladpiaseczynski.pl
Monika Gwara, tel. 786 202 066, m.gwara@przeglad.media
Katarzyna Podołowska-Błądek, tel. 530 338 653, k.podolowska@przeglad.media
Agnieszka Milinković, tel. 570 401 774 , a.milinkovic@przeglad.media  

Skład i studio graficzne: Małgorzata Kulesza

OGŁOSZENIA DROBNE: można składać na stronie www

\\\ PIASECZNO 

Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Piasecznie  
zgłosiła do burmistrza  
prośbę mieszkańców.  
Czy Park Zachodni  
przy alei Róż zostanie 
zamknięty dla psów?

W pierwszej połowie marca Ka-
tarzyna Wypych, Przewod-

nicząca Rady Miejskiej w Piasecznie, 
wystosowała interpelację do włodarza 

gminy. W prośbie przekazała stano-
wisko mieszkańców, którzy chcieliby 
wprowadzenia zakazu wyprowadza-
nia psów na terenie Parku Zachodniego 
przy al. Róż w Piasecznie.

\\\   Wszędzie  
psie odchody

– Mieszkańcy skarżą się na zalega-
jące psie odchody, które uniemożliwiają 
korzystanie z parku w pełni. Nie można 
rozłożyć na trawie kocyków itp. – napi-
sała Katarzyna Wypych.

W interpelacji podjęła jeszcze 
jeden temat, który sygnalizowali jej 
mieszkańcy.

– Ponadto proszę o wysprzątanie 
trawnika położonego za budynkiem 
aleja Róż 1 wzdłuż chodnika wraz z 
chodnikiem wzdłuż ulicy bez nazwy 
oraz o zabranie posadowionych na 
tymże trawniku kontenerów na ubra-
nia, wokół których gromadzą się brud-
ne ubrania i jest bardzo duży nieład – 
dodała Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Piasecznie.

\\\   Burmistrz odpowiada
Daniel Putkiewicz w odpowiedzi 

na pismo Katarzyny Wypych zazna-
czył, że nie można wprowadzić zakazu 
wprowadzania psów na tereny parków, 
bo jest to naruszenie praw obywatel-
skich.

– Z psem można wejść do parku, 
ale na jego opiekunie spoczywa peł-
na odpowiedzialność za zachowanie 
zwierzęcia, w tym sprzątanie po nim 
odchodów. Parki miejskie są miejsca-
mi użyteczności publicznej, a zatem 
wprowadzeni takich zakazów ograni-
cza swobodę poruszania się, a co za tym 
idzie jest niezgodnie z prawem – wyjaś-
nił burmistrz. 

Jak dodał Burmistrz Miasta i Gminy 
Piasecznie – w przypadku, gdy Straż 
Miejska lub policja odkryje, że właści-
ciel nie sprzątnął po swoim psie, może 
mu wystawić mandat w wysokości do 
500 zł. 

\\\   Posprzątali w ramach  
wiosennych porządków

Daniel Putkiewicz odniósł się tak-
że do kwestii dotyczącej trawnika i 
bałaganu przy pojemniku na używaną 
odzież.

– Trawniki oraz chodniki usytu-
owane w rejonie budynku al. Róż 1 
w Piasecznie, na terenie będącym w 
posiadaniu przez Gminę Piaseczno, 
zostały posprzątane w ramach wio-
sennych prac porządkowych i objęte 
są bieżącym utrzymaniem. Polski Czer-
wony Krzyż ma podpisaną umowę ze 
Spółdzielnią Mieszkaniową „Jedność” 
na posadowienie kontenerów na 
odzież na wskazanym terenie, Gmina 
Piaseczno nie może zatem podjąć dzia-

łań zmierzających do ich zabrania, a za 
porządek na tym terenie odpowiada jej 
administracja – posumował burmistrz 
Daniel Putkiewicz.

Czy gmina ma zatem związane rę-
ce, gdy dostaje zgłoszenie o bałaganie 
na terenie, który nie należy do niej?

– Trzeba pamiętać, że nie wszyst-
kie tereny są zarządzane przez Gminę. 
Jeśli trafia do nas zgłoszenie, dotyczące 
zanieczyszczenia terenu, który ma in-
nego właściciela/zarządcę albo sami 
identyfikujemy taki przypadek, kieru-
jemy wniosek o jego uprzątnięcie do 
właściciela/zarządcy – przekazała nam 
Joanna Ferlian-Tchórzewska, Rzecznik 
Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno.

Agnieszka Deja

\\\ GÓRA KALWARIA 

Od 6 grudnia w Górze 
Kalwarii obowiązuje strefa 
ograniczonego postoju. 
Sprawdziliśmy, czy łatwiej jest 
teraz zaparkować, by załatwić 
sprawy w centrum miasta.

W grudniu uruchomiona została 
pierwsza w gminie Góra Kal-

waria strefa z ograniczonym czasem 
postoju. Funkcjonuje ona w dni po-
wszechnie w godzinach 8.00-16.00. 
Strefa obejmie ulice Piłsudskiego po-
między ulicami Ratuszową i ks. Sajny, 
ul. ks. Sajny od ul. Piłsudskiego do 3 
Maja, ul. 3 Maja od ul. ks. Sajny do „ma-
łej” Dominikańskiej oraz ul. Domini-
kańską, tzw. mała (pomiędzy skwerem 
a sklepami) na całej długości. Jej celem 
było zwiększeniu dostępności miejsc 
postojowych w okolicach urzędu, by 
mieszkańcy mogli bez problemu pod-
jechać i załatwić wszystkie sprawy. Czy 
spełniła swoje zadanie?

\\\   Nie planują  
rozszerzenia strefy

– Dostępność miejsc w strefie się 
zdecydowanie zwiększyła. W tym 
momencie nie planujemy rozszerze-

nia strefy, choć mamy takie wnioski 
na przykład z ulicy Kalwaryjskiej. 
Obecnie nie ma również rozmów/
planów związanych z wprowadze-
niem płatnej strefy parkingowej. 
Jednak obserwujemy sytuację i nie 
możemy wykluczyć, że temat powró-
ci  – przekazał nam Wiceburmistrz 
Piotr Chmielewski.

\\\   Pod czujnym okiem 
strażników miejskich

Przestrzegania czasu przez 
mieszkańców pilnuje Straż Miejska.

– W strefie ograniczonego posto-
ju w Górze Kalwarii jest przestrze-

gany czas parkowania przez kieru-
jących, o czym świadczy zwiększona 
ilość dostępnych miejsc parkingo-
wych. Straż Miejska, przy pomocy 
kamer monitoringu miejskiego oraz 
kontroli dokonywanej podczas co-
dziennych pieszych służb patrolo-
wych, w przypadku ujawnienia na-
ruszeń związanych z przekroczeniem 
dozwolonego czasu stosuje wobec 
kierujących środki przewidziane 
prawem – podkreślił Zastępca Bur-
mistrza gminy Góra Kalwaria, Piotr 
Chmielewski.

Agnieszka Deja

Śmierdzący przebiśnieg

Strefa zdyscyplinowała kierowców
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Straż Miejska może 
wystawić 500 zł mandatu 

właścicielowi, który nie 
posprzątał po swoim psie

\\\ DROZDY 

GOKiS w Tarczynie 
poinformował o trwających 
pracach na placu zabaw  
w Drozdach. Co się zmieniło?

G minny Ośrodek Kultury i Sportu w 
Tarczynie przygotowuje duży plac 

zabaw w Drozdach na sezon wiosenno-
-letni. Nim dzieci na dobre zaczną ba-
wić się na urządzeniach, dokonano ich 
konserwacji i modernizacji.

\\\   Odnowione ławki i nowy 
piasek w piaskownicy

Trwają prace, które zapewnią 
bezpieczeństwo zabawy młodym 
mieszkańcom. Jak przekazał GOKiS, 
wymieniane są uszkodzone lub bra-
kujące elementy zabawek. Wśród nich 
m.in. wymieniono łożyska bujaka i 
bocianiego gniazda, a także podłogi 
w zestawach zabawowych. Wszyst-
kie urządzenia są oczyszczane. Ławki 

przechodzą renowacje, a piaskownica 
zyskała nowy piasek. Znajdująca się na 
terenie siłownia zewnętrzna także jest 
modernizowana.

\\\   Odświeżą wszystkie  
place w gminie

– Po zakończeniu ww. prac na 
dużym placu zabaw na Drozdach 
rozpoczynamy prace konserwacyjne 
i modernizacyjne na placu zabaw Ni-
vea. Następnie w kolejności będziemy 
konserwować i modernizować kolejne 
place zabaw, znajdujące się na terenie 
Gminy Tarczyn – przekazał Gminny 
Ośrodek Kultury i Sportu w Tarczynie 
w mediach społecznościowych.

RMK

Wiosenne 
odświeżenie placu 
zabaw
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\\\ PIASECZNO 

Wiceprzewodnicząca Rady 
Miejskiej w Piasecznie 
zwróciła się do burmistrza  
z prośbą o dokładne 
przyjrzenie się organizacji 
ruchu na odcinku od ulicy 
Dworcowej do Pomorskiej.

R adna Magdalena Woźniak podjęła 
temat zgłaszany przez mieszkań-

ców – dotyczący awarii świateł na ul. 
Pomorskiej i Polskiego Państwa Pod-
ziemnego. W interpelacji zgłosiła także 
inny problem, wskazując na korkowa-
nie się odcinka do Dworcowej w godzi-
nach szczytu. Problem miało rozwiązać 
rondo w okolicach PKP, jednak tak się 
nie stało.

– Nie da się ukryć, że o ile general-
nie nowe ronda (Gerbera, Dworska, 
Gołków itd.) się sprawdzają, to rondo 
u wylotu Dworcowej z punktu widzenia 
kierowcy rozczarowuje, bo w godzi-

nach szczytu zawodzi i zamiast upłyn-
niać ruch, hamuje go, powodując korki 
chyba większe niż miało to miejsce 
wcześniej – napisała radna w piśmie 
skierowanym do burmistrza.

\\\   Jest gorzej,  
niż było

Magdalena Woźniak podkreśliła, 
że wpływ na tę sytuację może mieć za-
mknięcie skrzyżowania Sienkiewicza 
i Kościuszki, ale prawdopodobnie jest 
on niewielki. 

– Natomiast pewne jest, że wydo-
stanie się z ulicy Dworcowej w godzi-
nach szczytu jest trudniejsze niż było 
do tej pory (praktycznie nieprzerwana 
kolumna samochodów jadących ulicą 
Sienkiewicza uniemożliwia wyjazd z 

Dworcowej, która funkcjonuje jako 
podporządkowana, niemająca bezpo-
średniego włączenia do ronda) – do-
dała Wiceprzewodnicząca.

W interpelacji zwrócono też uwa-
gę na niefortunne umiejscowienie 
przejść dla pieszych, które również 
mają wpływ na hamowanie ruchu sa-

mochodów. Podróżujący, którzy udają 
się na dworzec lub przystanki autobu-
sowe, często nie idą zwartą grupą, co 
wymusza na kierowcach zatrzymywa-
nie się co kilka metrów, by przepuścić 
pieszych.

\\\   Trzeba swoje odczekać 
– Nie jest wyjściem sugerowanie 

kierowcom, aby kierowali się zawsze 
na główny, mający pierwszeństwo ciąg 
ulic Wojska Polskiego – Sienkiewi-
cza. Obciąża to dodatkowo u. Wojska 
Polskiego i jeszcze bardziej pogarsza 
sytuację kierowców znajdujących się 
na Dworcowej (korek potrafi tu sięgać 
do Nadarzyńskiej, a czas przejazdu 
odcinka do Sienkiewicza dochodzi do 

20 minut) – podsumowuje Magdalena 
Woźniak.

Wiceprzewodnicząca Rady Miej-
skiej w Piasecznie poprosiła o przyj-
rzenie się możliwościom rozwiązań 
problemu w tym rejonie. Jak podała 
– kierowcy sugerują m.in. wydłużenie 
fazy zielonego światła na drodze głów-
nej na skrzyżowaniu z ul. Pomorską. To 
miałoby ich zdaniem pomóc w szyb-
szym dojechaniu do Zalesia Dolnego. 
Inną propozycją jest wprowadzenie 
świateł przy rondzie. Mogłyby one być 
włączane jedynie w godzinach szczytu 
w celu usprawnienia ruchu. 

Jakie decyzje podejmie urząd i czy 
zajmie się tym tematem? Czas pokaże.

Agnieszka Deja

Rondo przy PKP się nie sprawdza?
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Wyjazd z Dworcowej  
w godzinach szczytu  

jest trudniejszy, niż był  
do tej pory

Kierowcy sugerują  
m.in. wydłużenie  

fazy zielonego światła  
na drodze głównej  
na skrzyżowaniu  
z ulicą Pomorską
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\\\ PIASECZNO 

Planowane zmiany  
w komunikacji miejskiej 
jednych mieszkańców  
cieszą, innych – martwią.  
O co dokładnie chodzi?

W sieci pojawiła się informacja 
sołtys Złotokłosu, radnej Ewy 

Urbańskiej dotycząca komunikacji 
miejskiej. Jak zapewniła sołtys – w 
przeciągu dwóch miesięcy autobusy 
linii L-2 i L-12 pojadą nowymi trasami. 
L-12 i 728 mają mieć wydłużone trasy 
do Henrykowa Urocza. Natomiast L-2 
od kwietnia do października zawiezie 
mieszkańców do Rodzinnych Ogród-
ków Działkowych Szczaki.

\\\   Niepokój  
mieszkańców Baszkówki

Mieszkańcy Baszkówki, którzy 
obecnie korzystają z L-12, wyrazili 
swoje zaniepokojenie wydłużeniem 
trasy. Ich głosy zostały przekazane 
burmistrzowi przez sołtys Baszkówki, 
Dominikę Mańkę-Łempicką. Mieszkań-
cy wyrazili sprzeciw wobec nowej trasy 
autobusu. 

– Trasa zmieniana jest bez nasze-
go udziału i uwzględnienia naszych 
potrzeb. Wydłużenie trasy spowoduje 

brak miejsca w autobusach i nieza-
trzymywanie się autobusu, aby zabrać 
z Baszkówki mieszkańców. Takie sytu-
acje miały wielokrotnie miejsce. 

Opóźnienia na trasie końcowy 
Złotokłos (kościół) są nawet do 5-10 
min – wymieniła sołtys w mailu do 
burmistrza.

Mieszkańcy proszą o powrót auto-
busu na Lipową. W ten sposób mogliby 
oni skorzystać z dojazdu do biblioteki, 
przychodni, poczty czy przedszkola. 
W wiadomości zaznaczono także, że 
linie L-12 i 727 nie są ze sobą dobrze 
skorelowane. To wymusza pokonanie 
sporej odległości, która uciążliwa jest 
szczególnie dla seniorów.

– 727 jeździ i wraca ulicą Milenium, 
kiedyś L-12 jeździło Lipową i pragnie-
my, aby na tę trasę powróciła, gdyż taka 
jest potrzeba mieszkańców – dodaje 
sołtys Dominika Mańka-Łempicka.

\\\   Rozmowy trwają
Obawy mieszkańców Baszkówki 

spróbowała rozproszyć sołtys Złoto-
kłosu.

– Rozwiewając obawy mieszkań-
ców Baszkówki - z badań ilości pasaże-
rów realizowanych przez ZTM nie ma 
ryzyka, iż autobus będzie obsługiwał 
znacząco więcej pasażerów niż dotych-
czas. Pomiary były realizowane w trak-
cie budowy ronda i pętli w Henrykowie 
Uroczu, gdy przebieg trasy był niemal 
identyczny z proponowanym – napisa-
ła w sieci Ewa Urbańska.

Sołtys podkreśliła także, że trwają 
rozmowy nad zwiększeniem częstotli-
wości kursowania obu linii L w godzi-
nach szczytu. Jak zaznaczyła – oczeki-
wania mieszkańców są duże i ważne, 
ale budżet gminy jest ograniczony.

Agnieszka Deja

\\\ GÓRA KALWARIA 

Urząd w mediach 
społecznościowych pokazał, 
co znaleziono w pojemniku  
na nakrętki.

P rzypomnijmy, że w Ogrodzie Miej-
skim w Górze Kalwarii stoi chary-

tatywne serce. Można do niego wrzucać 
nakrętki, które potem przekazywane są 
do skupu. Organizacje, które zajmują 
się zbiórkami, kupują za zebrane pie-
niądze sprzęt do rehabilitacji dla osób 
potrzebujących. Mieszkańcy przyzwy-
czaili się do tego, że nakrętki oddają 
w ramach akcji, czego dowodem jest 
serce w ogrodzie. Zostało ono zapełnio-
ne nakrętkami, a WTZ Góra Kalwaria, 
które opróżniało pojemnik, pokazało, 
co jeszcze się w nim znalazło.

\\\   Cebula i odświeżacz  
do sedesu?!

– Podczas kolejnego opróżnienia 
przez WTZ Góra Kalwaria okazało się, 
że wrzucono tutaj m.in. opakowania 
po lekach, baterie, żarówki oraz... od-

świeżacz do sedesu, cebulę i worek z 
ziemią – poinformował urząd gminy w 
mediach społecznościowych.

Na załączonych do wpisu zdjęciach 
widać śmieci, które mieszkańcy posta-
nowili wcisnąć przez niewielki otwór 
do pojemnika. 

Dodajmy, że w gminie znajduje się 
pojemnik na elektroodopady. Jeden z 
nich stoi przy basenie, a drugi – przy 
hali sportowej. Tam można wyrzucać 
baterie, żarówki czy zużyte tonery.

RMK

Dyskusja o zmianach trasy L12

Zaśmiecone serce
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Mieszkańcy proszą o powrót autobusu na Lipową. W ten sposób mogliby oni 
skorzystać z dojazdu do biblioteki, przychodni, poczty czy przedszkola

L-2 zawiezie pasażerów 
do Rodzinnych Ogródków 

Działkowych Szczaki
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Na zdjęciach widać śmieci, które mieszkańcy postanowili wcisnąć  
przez niewielki otwór do pojemnika

\\\ CZAPLIN 

Gmina Góra Kalwaria 
pozyskała środki  
na modernizację remizy OSP 
Czaplin. Miejsce ma służyć 
lokalnej społeczności.

W środę (19 marca) gmina prze-
kazała dobre wiadomości. Na 

wyremontowanie remizy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Czaplinie pozyskano 
200 tys. dofinansowania. Gmina dołoży 
do remontu 50 tys. zł. Wyremontowa-
na zostanie sala i zaplecze kuchenne, 
zakupione zostaną też meble. Obecnie 
gmina czeka na podpisanie umowy 
w sprawie dofinansowania. Już teraz 
wiadomo jednak, że remont zostanie 
wykonany w tym roku.

\\\   Bez utrudnień  
dla strażaków

Gmina chce, by remiza stała się 
kolejnym lokalnym centrum integracji. 

– Remiza już niejako jest świetlicą 
wiejską - odbywają się w niej spotkania, 
zajęcia koła gospodyń wiejskich, im-
prezy dla dzieci – ale będzie nią jeszcze 

bardziej – jeszcze mocniej otworzy się 
na organizacje społeczne, nieformalne 
grupy mieszkańców i zajęcia dla miesz-
kańców. Dzięki zaplanowanemu re-
montowi, wnętrze budynku stanie się 
bardziej nowoczesne. Nabierze klasy, i 
będzie lepiej wyposażone – powiedział 
nam wiceburmistrz Piotr Chmielewski.

Remont ma nie wpływać na funk-
cjonowanie budynku i pracę strażaków.

– W trakcie remontu na pewno sala 
będzie niedostępna, ale strażacy - je-
śli chodzi o swoją podstawową dzia-
łalność - nie odczują zakłóceń. Nadal 
będą mieli dostęp do garaży, szatni i 
zaplecza „bojowego” – zapewnił Piotr 
Chmielewski.

Agnieszka Deja

\\\ GÓRA KALWARIA 

Gmina podpisała umowę  
z wykonawcą dokumentacji 
rozbudowy dwóch ulic.  
Co się zmieni?

W e wtorek (18 marca) gmina Gó-
ra Kalwaria poinformowała o 

podpisaniu umowy z wykonawcą do-
kumentacji projektowej przebudowy 
dwóch dróg. Chodzi o ulice Reja i Prusa. 
Obie znajdują się w sołectwach – Ką-
tach i Tomicach. Co zyskają mieszkańcy 
dzięki modernizacji dróg?

\\\   Wybudują chodnik,  
zainstalują oświetlenie

Na Reja pojawi się wyczekiwany 
chodnik. Prusa zyska natomiast asfalt 
i oświetlenie. Oprócz tego na całej dłu-
gości Prusa i fragmencie Reja od Puław-
skiej do Kochanowskiego ma powstać 
nowa nawierzchnia asfaltowa o sze-

rokości 5,5 metra, chodniki z kostki i 
odwodnienie. Wykonawca będzie miał 
18 miesięcy na realizację prac.

Dodajmy, że ul. Reja już wcześniej 
miała przygotowany projekt przebu-
dowy. Niestety, jak podkreślił wicebur-
mistrz gminy Góra Kalwaria Mateusz 
Baj, projektu nie mógł zostać zrealizo-
wany ze względu na brak zgody właś-
cicieli na usytuowanie chodnika na na-
leżących do nich fragmentach działek.

RMK

Modernizacja OSP 
jeszcze w tym roku

Reja i Prusa wreszcie 
do remontu!
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Wykonawca będzie miał 18 miesięcy 
na realizację prac budowlanych
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P R O M O C J A

Płacisz podatki? 
Sprawdź na co idą Twoje pieniądze 

w gminie Piaseczno
Podatki płacone przez mieszkańców stanowią jedno z głównych źródeł dochodów gminy.  

Dzięki specjalnej stronie internetowej każdy podatnik może sprawdzić na co Gmina Piaseczno  
wydaje pieniądze, które trafiają do budżetu z płaconych przez niego podatków. 

Czy wiesz, że Twój podatek PIT jest dzielony proporcjonalnie 
pomiędzy skarbem państwa, a budżetem gminy, w której miesz-
kasz? Część Twojego podatku PIT zostanie przekazana do budżetu 
gminy Piaseczno, ale musi zostać spełniony jeden warunek – Twój 
podatek PIT musi zostać rozliczony w naszej gminie! Warto to 
zrobić, bo od wysokości wpływów do budżetu zależy to, jak wiele 
inwestycji i remontów będzie mógł w danym roku zrealizować 
samorząd. W 2025 roku gmina Piaseczno zamierza wydać na in-
westycje ponad 175 mln zł.

Zgodnie z nowymi regulacjami 7% od dochodu mieszkańców, 
wykazanego w PIT, który rozliczamy w Urzędzie Skarbowym w Pia- 
secznie, wraca do gminy i w prosty sposób przekłada się na reali- 
zację potrzebnych usług i inwestycji. W jaki sposób gmina wyda-
je pieniądze, które dzięki Twojemu podatkowi trafiają do budżetu 
możesz sprawdzić za pomocą specjalnego narzędzia na stronie: 
https://nacoidamojepieniadze.pl/budzet-gminy/piaseczno/2025. 

Nawet jeśli jesteś zameldowany w innym miejscu, nadal możesz 
wskazać w deklaracji PIT gminę Piaseczno jako miejsce swojego 
zamieszkania. Zgodnie z obowiązującym prawem podatnik rozlicza 
swój PIT w urzędzie skarbowym docelowym dla miejsca zamiesz-
kania na moment składania deklaracji (niezależnie od miejsca za- 
meldowania). Zatem, jeśli mieszkasz na terenie gminy Piaseczno, to 
w sekcji A deklaracji PIT wskaż Urząd Skarbowy w Piasecznie. Jeśli 
mieszkasz w naszej gminie od niedawna – zgłoś aktualizację swo-
jego miejsca zamieszkania. W tym celu wypełnił i złóż dodatkowo 
formularz ZAP-3.

Płać podatki w Piasecznie i korzystaj z ulg
Mieszkańcy, którzy płacą podatki w naszej gminie mogą korzys-

tać ze specjalnych ulg. Wystarczy wyrobić sobie Piaseczyńską Kartę 
Mieszkańca, która umożliwia m.in. korzystanie z bezpłatnych prze-
jazdów liniami lokalnymi L. Na karcie można też zakodować bilety 
ZTM i skorzystać z ulgi wynoszącej 30% ceny, którą pokrywa gmi-
na Piaseczno. Karta jest również niezbędna w przypadku uczniów 
korzystających z posiłków w szkolnych stołówkach. Piaseczyńska 
Karta Mieszkańca czy Piaseczyńska Karta Dużej Rodziny pozwalają 
również na korzystanie ze zniżek na basenie GOSiR Piaseczno czy  
w Centrum Kultury. Mogą też pełnić rolę karty bibliotecznej.

Kolejną korzyścią dla mieszkańców jest oferta bezpłatnego chi- 
powania oraz kastracji/sterylizacji zwierząt domowych. Posiadacze 
Piaseczyńskiej Karty Mieszkańca oraz Piaseczyńskiej Karty Dużej 
Rodziny mogą korzystać również z ofert rabatowych podmiotów 
komercyjnych.

1,5% wsparcia dla mieszkańców gminy
Wypełniając PIT warto pamiętać również o możliwości wskaza-

nia Organizacji Pożytku Publicznego, na rzecz której chce się przeka-
zać 1,5% swojego podatku. Z tej formy wsparcia korzystają również 
mieszkańcy naszej gminy, którzy zbierają środki na leczenie czy 
rehabilitację z pośrednictwem różnych fundacji. Listę takich osób 
znajdą Państwo na stronie gminy: https://piaseczno.eu/category/ 
1-mieszkancom-gminy-piaseczno/.

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

We wtorek (25 marca) 
podczas sesji Rady Miejskiej 
radni głosowali  
nad utworzeniem Centrum 
Usług Wspólnych. 

C entrum Usług Wspólnych to jed-
nostka, która miałaby zająć się 

obsługą finansowo-księgową oraz 
standaryzacją procedur w samorządo-
wych placówkach oświatowo-wycho-
wawczych. CUW funkcjonuje już m.in. 
w Piasecznie czy Prażmowie. Teraz 
radni podejmą decyzję, czy podobna 
jednostka będzie działać w gminie 
Konstancin-Jeziorna.

CUW ma przejąć obsługę finan-
sowo-księgową i płacową żłobka, 4 
przedszkoli i 6 szkół podstawowych. 
W jej ramach realizowana będzie także 
obsługa prawna. Dzięki CUW miałoby 
dojść do usprawnienia kontroli oraz 
wymiany dobrych praktyk, stworzenia 
sprawnego systemu zastępstw, ujedno-

licenia procedur i zwiększenie efektyw-
ności działań czy podniesienia jakości 
i profesjonalizmu usług wspierających 
samorząd.

– Chcemy poprawić jakość zarzą-
dzania oświatą, lepiej wykorzystać 
potencjał pracowników oraz podnieść 
jakość usług. Konsultacje z innymi sa-
morządami i dyrektorami placówek 
utwierdziły nas w przekonaniu, że to 
dobry kierunek zmian – przyznał bur-
mistrz Michał Wiśniewski.

\\\   Rozmowy o CUW  
od wakacji

Placówkami będą nadal zarządzać 
dyrektorzy. Odpowiadać będą m.in. za 
przygotowanie i realizację planów fi-
nansowych czy zatrudnianie pracow-
ników. 

– Prace nad utworzeniem CUW 
konstanciński magistrat rozpoczął 
już w sierpniu ubiegłego roku. W paź-
dzierniku zlecono „Analizę danych w 

obszarze zadań gminy w zakresie edu-
kacji publicznej” – jej wyniki w lutym 
br. przedstawiono Radzie Miejskiej. 
Ponadto przeprowadzono konsulta-
cje z dyrektorami szkół, a pracownicy 
urzędu przeszli szkolenia. Gmina jest 
w pełni przygotowana do utworzenia 
nowej jednostki – informuje konstan-
ciński magistrat.

Centrum Usług Wspólnych miało-
by się mieścić w budynku urzędu. We-
dług planów miałoby w nim pracować 
12 osób, w tym pracownicy Wydziału 
Spraw Społecznych Urzędu Miasta i 
Gminy, którzy przejdą do nowej jed-
nostki. Jeśli podczas marcowej sesji 
radni podejmą decyzję za utworzeniem 
jednostki, miałaby ona rozpocząć funk-
cjonowanie od 1 lipca 2025 roku.

\\\   Zaniepokojenie  
nowym bytem

Projekt wzbudził niepokój radnej 
Gabrieli Dworniak-Niewiarowskiej, 
która w mediach społecznościowych 
przedstawiła swoje obawy. Przewodni-
cząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświa-
ty, Kultury i Sportu zwróciła uwagę, 
że termin planowanego rozpoczęcia 
działania CUW jest według niej nie-
realny. Jest to spowodowane przede 
wszystkim brakiem odpowiedniej ka-
dry – urząd musiałby zatrudnić część 
zespołu, przeszkolić i wdrożyć. Według 

radnej CUW może wpłynąć także na 
ograniczenie roli dyrekcji w placów-
kach oświatowych.

– Dyrektor szkoły pełni rolę lidera, 
menedżera, pedagoga i reprezentanta 
szkoły. Jego zadaniem jest zapewnienie 
uczniom jak najlepszych warunków do 
nauki i rozwoju, a pracownikom szkoły 
– odpowiednich warunków do pracy. 

Czy ograniczanie jego kompetencji jest 
dobre i zasadne? – pyta w sieci.

Głosowanie w sprawie utworzenia 
Centrum Usług Wspólnych w gminie 
Konstancin-Jeziorna we wtorek 25 
marca 2025 roku. Do momentu wy-
dania gazety nie poznaliśmy decyzji 
radnych.

Agnieszka Deja

Centrum Usług Wspólnych prawie gotowe
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Według planów w Centrum Usług Wspólnych miałoby pracować 12 osób,  
w tym pracownicy Wydziału Spraw Społecznych Urzędu Miasta i Gminy,  
którzy przejdą do nowej jednostki

Projekt wzbudził  
niepokój radnej Gabrieli 

Dworniak-Niewiarowskiej

CUW ma przejąć obsługę 
finansowo-księgową  

i płacową żłobka,  
4 przedszkoli i 6 szkół 

podstawowych
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    INFORMACJA
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Piaseczno, z/s w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.eu, zamieszczone zostały wykazy dot.: 
1)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na okres od dnia 01.04.2025 r. do 31.12.2027 r. część 

działki nr 318/1, obr. Szczaki gm. Piaseczno, poł. przy ul. Myszki, o pow. 98 m2 z przeznaczeniem 
pod teren zieleni,

2)  użyczenia na czas nieoznaczony, zabudowanej  działki nr 189, obr. Orzeszyn gm. Piaseczno, 
o pow. 0,1573ha, położonej przy ul. Klonowej, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 
statutowej,

3)  użyczenia na czas nieoznaczony, zabudowanej działki nr 211/17, obr. Głosków gm. Piaseczno, 
o pow. 0,17ha, położonej przy ul. Krótkiej i ul. Kasztelańskiej, z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności statutowej,

4)  użyczenia na czas nieoznaczony, zabudowanej działki nr 60, obr. 37 m. Piaseczno, o pow. 
0,1972ha, położonej przy ul. Dworcowej, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności statutowej,
  Wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia, tj.  

od dnia 26.03.2025 r.
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno
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\\\ PIASECZNO 

Mieszkańcy skarżą się 
na tworzące się wokół 
pojemników na używaną 
odzież małe wysypiska.  
Co na to urząd?

N a terenie Unii Europejskiej zaczęły 
obowiązywać nowe przepisy, któ-

re nakładają na mieszkańców obowią-
zek dodatkowej segregacji, tym razem 
tekstyliów i ubrań. Od 1 stycznia nie 
można ich wyrzucać do koszy z odpa-
dami zmieszanymi. Celem zmiany jest 
ograniczenie tekstyliów, które trafiają 
na wysypiska i zachęcenie do recyc-
lingu. 

\\\   Problem, który  
ciągle wraca

O tym, że wokół pojemników 
często panuje bałagan, pisaliśmy już 
w listopadzie 2024 roku i lutym tego 
roku. Problem ciągle powraca, ale był 
już obecny przed zmianą przepisów. 
Na początku marca Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Piasecznie zwróciła 
się do burmistrza z prośbą o zabranie 
kontenerów przy al. Róż. Zrobiła to na 
prośbę mieszkańców. W marcu zniknę-
ły też pojemniki przy ul. Pod Dębami w 
Bobrowcu. 

– Na terenie gminy kontenery poja-
wiają się zarówno na terenach prywat-
nych, jak i gminnych – za zgodą Gminy 
lub bez niej. Staramy się porządkować 
kwestie stojących niezgodnie z przepi-
sami, wzywać do sprzątania w ich są-
siedztwie (zarówno w przypadku tych 
postawionych na terenie zarządzanym 
przez nas, jak i na prywatnych) – prze-

kazała nam Joanna Ferlian-Tchórzew-
ska, Rzecznik Urzędu Miasta i Gminy 
Piaseczno. 

\\\   Prośba o więcej  
pojemników

Jak dodaje rzecznik – urząd po-
prosił Polski Czerwony Krzyż o zwięk-
szenie liczby pojemników. Miałoby to 
rozwiązać problem mieszkańców z 
używaną odzieżą. Dodajemy jednak, że 
do pojemników powinny trafić ubrania 
nadające się do noszenia, z których ktoś 
jeszcze będzie mógł skorzystać.

– Gmina Piaseczno ma umowę z 
PCK i w jej ramach staramy się poro-
zumieć w kwestii ustawienia większej 
liczby kontenerów, by ułatwić miesz-
kańców oddawanie do nich odzieży. 
Tekstylia zgodnie z nowymi przepisa-
mi można również cały czas oddawać 
do PSZOK. Zbiórki używanej odzieży 
prowadzone są też przez różne skle-
py, fundacje i organizacje – podkreśla 
Joanna Ferlian-Tchórzewska, Rzecznik 
Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno.

Agnieszka Deja

AKTUALNOŚCI

Bałagan tworzą sami mieszkańcy, 
m.in. zostawiając przy kontenerach  
nieodpowiednie rzeczy

Bałagan 
przy pojemnikach 
na odzież
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\\\ ZALESIE DOLNE 

Zapytaliśmy urząd o to,  
czy ma już miejsce  
na przeniesienie placówki 
bibliotecznej z Zalesia 
Dolnego.

P rzypomnijmy, że w listopadzie 
2024 roku rada rodziców i dyrek-

cja Szkoły Podstawowej nr 2 im. Ewy 
Krauze w Zalesiu Dolnym wystoso-
wały do burmistrza pismo odnośnie 
do funkcjonującej w tym samym bu-
dynku biblioteki. Filia znajduje się na 
pierwszym piętrze obok świetlicy dla 
najmłodszych klas. Rodzice i dyrekcja 
chcieliby, by placówka znalazła inne 
miejsce na swoją działalność. Jaki jest 
powód?

– Największe zaniepokojenie budzi 
kwestia bezpieczeństwa dzieci. Obec-
ność obcych osób na terenie szkoły 
zwiększa ryzyko niekontrolowanego 
dostępu do miejsc przeznaczonych 
wyłącznie dla uczniów i personelu. Nie 
ma możliwości dotarcia do biblioteki 
w taki sposób, by nie kolidował on z 
przestrzenią wykorzystywaną przez 
dzieci. W czasach, gdy bezpieczeństwo 
w placówce edukacyjnej jest sprawą 
priorytetową, obecna sytuacja budzi 
uzasadnione obawy wśród rodziców 
oraz nauczycieli – brzmi jeden z akapi-
tów pisma z listopada 2024 roku.

Rada rodziców wskazywała także 
na coraz większe potrzeby lokalowe 
szkolnej społeczności. 

– Dostęp do sal i wyposażenia po-
winien być priorytetem dla naszych 

dzieci, aby mogły one w pełni korzy-
stać z możliwości, jakie oferuje szkoła. 
Szczególnie, że od roku 2024 otwarto 
w szkole oddział dwujęzyczny – pisali 
rodzice.

Pomysłów na przeniesienie bi-
blioteki urząd miał kilka. Wśród pro-
pozycji pojawiały się m.in. budynek 
PSS Społem przy rondzie im. Rodziny 
Zawadzkich, działka na rogu ul. 3 Maja 
i Stołecznej, działka przy Granicznej i 
przy Anny Jagiellonki. Potem rozmo-
wy dotyczyły działki Telewizji Polskiej 
przy ul. Bukowej i budynku przy ul. 
Królowej Jadwigi należącym do Amba-
sady Gruzińskiej. Czy podjęto już jakąś  
decyzję?

\\\   Negocjacje trwają
– Nadal trwają negocjacje doty-

czące nabycia nieruchomości, na te-

renie której miałaby funkcjonować w 
przyszłości zalesiańska filia Biblioteki 
Publicznej w Piasecznie. W związku 
z tym na razie nie chcemy ujawniać 
szczegółów – przekazała nam Joanna 
Ferlian-Tchórzewska, Rzecznik Urzędu 
Miasta i Gminy Piaseczno.

Dodajmy także, że obecny dyrektor 
biblioteki, Łukasz Załęski, kończy pracę 
w piaseczyńskiej instytucji. Czy zatem 
nowy dyrektor nadal będzie zaintere-
sowany poszukiwaniem miejsca dla 
zalesiańskiej biblioteki?

– Oczywiście zmiana na stano-
wisku dyrektora naszej Biblioteki nie 
wpłynie na zmianę planów w tym za- 
kresie – zapewnia Joanna Ferlian-
-Tchórzewska, Rzecznik Urzędu Miasta 
i Gminy Piaseczno.

Łukasz Szymański

Co dalej z biblioteką?

Rodzice i dyrekcja chcieliby, by placówka znalazła inne miejsce na swoją  
działalność
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    INFORMACJA
Na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami 
(t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) Burmistrz Tarczyna informuje, że wywiesił na tablicy ogłoszeń  
w siedzibie Urzędu Miejskiego w Tarczynie oraz zamieścił na stronach internetowych Biuletynu 
Informacji Publicznej Urzędu:
1.  wykaz nieruchomości stanowiącej własność Gminy Tarczyn przeznaczonej do oddania nieodpłatnie 

w użyczenie na rzecz Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Tarczynie na czas nieoznaczony 
stanowiącej: działkę nr 7/3 obręb Drozdy, działkę nr 7/1 obręb Drozdy, działkę 502/18 obręb Tarczyn, 
działkę nr 1/3 obręb SHRO Pawłowice, działkę nr 59/1 obręb Werdun, działkę nr 90/5 obręb SHRO 
Księżowola, część działki nr 154, cześć działki nr 139 obręb Grzędy;

2.  wykaz części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Tarczyn położonej w obrębie Kotorydz 
oznaczonej jako działka nr 200/1 przeznaczonej do oddania w dzierżawę na okres 10 lat w drodze 
przetargu ustnego nieograniczonego oznaczonej jako działka (ogródek) nr 38, 39, 17.    

 
OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO

Na podstawie art. 11f ust. 3 i 4 ustawy z dnia  10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r., poz. 311 ze zm.) 
zawiadamia się, że w dniu 21 marca 2025 r. na wniosek Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna,  
ul. Piaseczyńska 77, 05-520 Konstancin-Jeziorna, została wydana decyzja Starosty Piaseczyńskiego  
nr 5/2025 (Nr rej. ARB.6740.1.24.2024.AZ) ) o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej 
na rozbudowie drogi gminnej (3KDL wg MPZP) w m. Ciszyca i Opacz, gm. Konstancin-Jeziorna
Działki przeznaczone pod realizację inwestycji drogowej: 
I) w liniach rozgraniczających projektowanej drogi gminnej: 
a)  działki w istniejącym pasie drogowym: (w nawiasach podano numery działek po podziale, 

wytłuszczonym drukiem – wskazane pod realizację inwestycji drogowej projektowanej drogi 
gminnej, po średniku działki poza liniami rozgraniczającymi projektowanej drogi gminnej):
nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0003 Ciszyca w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  299 (299/2; 299/1), 

b)  działki przeznaczone na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej (w nawiasach podano 
numery działek po podziale, wytłuszczonym drukiem – wskazane pod przejęcie pod projektowany 
pas drogi gminnej, po średniku działki poza liniami rozgraniczającymi projektowanej drogi gminnej), 
nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0003 Ciszyca w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  76/2 (76/7; 76/8), 77 (77/1; 77/2), 79 (79/1; 79/2), 81/1 (81/3; 
81/4), 300 (300/3; 300/4), 98/1 (98/4; 98/5), 301 (301/1; 301/2), 21/7 (21/12; 21/13), 21/6 (21/10; 
21/11), 22/2 (22/4; 22/5), 16/1 (16/3; 16/4), 16/2 (16/5, 16/6; 16/7), 12 (12/1; 12/2, 12/3), 321 (321/1; 
321/2), 10/1 (10/3; 10/4), 10/2 (10/5; 10/6), 9 (9/1; 9/2), 8 (8/4; 8/5), 7 (7/3; 7/4), 11/1 (11/3; 11/4), 
11/2 (11/5;11/6, 11/7), 
nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0019 Opacz w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  37 (37/1, 37/2, 37/3; 37/4)

c)  działki stanowiące własność jednostki samorządu terytorialnego – Gmina Konstancin- 
-Jeziorna, przeznaczone na poszerzenie pasa drogowego (w nawiasach podano numery działek 
po podziale, wytłuszczonym drukiem – wskazane pod projektowany pas drogowy, po średniku 
działki po podziale poza inwestycją), 
nieruchomości: z obrębu ewidencyjnego 0003 Ciszyca w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  13/5 (13/8; 13/9),

d)  działki stanowiące własność  jednostki samorządu terytorialnego – Gmina Konstancin- 
-Jeziorna, przeznaczone  w całości na poszerzenie pasa drogowego 
nieruchomości: z obrębu ewidencyjnego 0003 Ciszyca w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  84/1, 99/1, 315/1, 315/2, 13/1

II) poza liniami rozgraniczającymi projektowanej drogi gminnej: 
a)  działki przeznaczone pod rozbudowę innych dróg publicznych (droga powiatowa nr 2801W) 

(w nawiasach podano numery działek po podziale, wytłuszczonym drukiem – wskazane pod 
przejęcie pod projektowany pas drogowy drogi powiatowej i przejęcie przez jednostkę samorządu 
terytorialnego – Powiat Piaseczyński; po przecinku działki po podziale poza liniami rozgraniczającymi 
drogi powiatowej nr 2801W): nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0003 Ciszyca w jednostce 
ewidencyjnej 141802_5 Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  299  (299/1, 299/2), 11/2 (11/6, 11/5, 
11/7), 12 (12/2, 12/1, 12/3)

b)  działki, na których planowane jest wykonanie robót związanych z budową lub przebudową sieci 
uzbrojenia terenu, w nawiasie działki przed podziałem:
nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0 0003 Ciszyca w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  16/7 (16/2), 12/3 (12), 98/2, 97/1, 96/1, 98/5 (98/1), 13/3, 22/5 
(22/2), 16/4 (16/1), 3, 11/7 (11/2), 302/5, 76/8 (powstałej 76/2), 17;
nieruchomości z obrębu ewidencyjnego 0019 Opacz w jednostce ewidencyjnej 141802_5 
Konstancin-Jeziorna obszar wiejski:  312/4, 311
Z treścią decyzji nr 5/2025 z dnia 21 marca 2025 r. na realizację inwestycji drogowej oraz 

załączonymi do niej materiałami można zapoznać się w filii Wydziału Architektoniczno-Budowlanego 
Starostwa Powiatowego w Piasecznie, w budynku Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna  
ul. Piaseczyńska 77, 05-520 Konstancin-Jeziorna.

Od ww. decyzji służy prawo wniesienia odwołania do Wojewody Mazowieckiego, za moim 
pośrednictwem, (Starosta Piaseczyński, ul. Chyliczkowska 14, 05-500 Piaseczno), w terminie 14 dni  
od dnia jej publicznego ogłoszenia. 

Zgodnie z art. 49 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się za 
dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

 Działając na podstawie art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych, nadano decyzji   nr 5/2025 z dnia 21 
marca 2025 r. rygor natychmiastowej wykonalności. Wobec powyższego, decyzja niniejsza:
• zobowiązuje do niezwłocznego wydania nieruchomości,
• uprawnia do faktycznego objęcia nieruchomości w posiadanie przez właściwego zarządcę drogi,

• uprawnia do rozpoczęcia robót budowlanych. 
Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 

Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego
Nr rej. ARB.6740.1.24.2024.AZ                             
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 26.03.2025 r.

    INFORMACJA
Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024r., poz. 1145 z późn. zm.) informuje, że na tablicy ogłoszeń  
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie internetowej 
www.piaseczno.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Oferty nieruchomości-Oferty dzierżawy, 
zamieszczone zostały wykazy nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do:

•  ponownego użyczenia na rzecz dotychczasowego biorącego w użyczenie, działek nr 23/1, 23/2, 
23/3 z obr. 03-29 m.Konstancin-Jeziorna

•  ponownego wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, działki nr 1/212 z obrębu 
Linin II gm. Góra Kalwaria

•  wydzierżawienia na okres 3 lat, cz. działki nr 9/11 z obr. 7-02 m.Góra Kalwaria oraz dz. 24/4 z obr. 
Mroków gm. Lesznowola.  

Powyższe wykazy zostały podane do publicznej wiadomości na okres od 26.03.2025 r. do 16.04.2025 r. 
oraz zamieszczone na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez okres 
21 dni.    
 Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

\\\ PRAŻMÓW 

Gmina Prażmów wymieniła 
słup, na którym bociany lubią 
wić gniazda.

W poniedziałek w mediach spo-
łecznościowych prażmowski 

urząd poinformował o wymianie słupa, 
który przez długi czas służył bocianom 
za gniazdo.

– Chociaż w Gminie Prażmów bo-
ciana jeszcze nie spotkaliśmy, to do 
Polski już przyleciały. W Prażmowie 
wkrótce – a być może, że pod ciężarem 
bocianów – słup, na którym zbudowały 
swoje gniazdo, przechyliłby się tak bar-
dzo, że zarówno gniazdo jak i sąsiedni 
budynek gospodarczy, byłyby zagrożo-
ne – przekazał urząd.

Słup został wymieniony dzięki 
pomocy sołtysa. Jest teraz betonowy, 
a na szczycie ma platformę i gniazdo, 

z którego już niedługo skorzystają  
bociany.

RMK

Prażmów wypatruje bocianów
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\\\ CZERSK 

Trwa rozbudowa czerskiej 
szkoły. Jak idą prace i kiedy 
spodziewany jest ich koniec?

W marcu 2024 roku podpisano 
umowę z wykonawcą rozbudo-

wy Szkoły Podstawowej im. Kawalerów 
Orderu Uśmiechu w Czersku.

Prace ruszyły pełną parą. Instytu-
cja ma powiększyć swoją powierzch-
nię o 1030,25 m2. Koszt rozbudowy to 
ponad 10 mln zł, z czego 8,1 mln gmina 
pozyskała z dofinansowania.

– Powstanie nowe, trzykondyg-
nacyjne skrzydło budynku. Przybędą: 

nowa sala dla zerówki wraz z zaple-
czem, kuchnia ze stołówką, mała sal-
ka gimnastyczna dla uczniów klas 1-3 
oraz trzy sale lekcyjne do nauczania 
początkowego, gabinety pedagoga, lo-
gopedy, do terapii indywidualnej oraz 
pielęgniarki i wicedyrektora, a także 
7 klasopracowni i sala multimedialna 
ze strefą wypoczynku – informowała 
gmina Góra Kalwaria w ubiegłym roku. 

Dodatkowo szkoła zyska parking 
na 25 miejsc. Prace weszły w ostatni 
etap. Nowe skrzydło już stoi. Teraz 
stara część placówki przejdzie remont. 
Wszystkie prace powinny zakończyć 
się do końca sierpnia 2025 roku.

Agnieszka Deja

Szkoła rośnie 
w oczach
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\\\ GÓRA KALWARIA 

Ratusz Piłata to jeden  
z najważniejszych zabytków 
Góry Kalwarii, którego historia 
sięga 1668 roku. Obiekt 
stanowi istotny punkt  
dla lokalnej społeczności  
oraz pielgrzymów. Trwają 
prace remontowe, które mają 
na celu przywrócenie mu 
dawnej świetności.

P race przygotowawcze rozpoczęły 
się w 2024 roku i wtedy też zakoń-

czono pierwszy etap, który został już 
odebrany oraz rozliczony. W 2025 roku 
ruszył drugi etap inwestycji.

– Realizacja drugiego etapu obej-
muje m.in. naprawę fundamentów i 
skucie opasek betonowych oraz obni-
żenie terenu. Niezwykle istotnym za-
daniem w tej fazie jest także kapitalny 
remont dachu nawy głównej, który 
obejmuje wymianę więźby dachowej, 
oraz przywrócenie pokrycia ceramicz-
nego, zgodnego z pierwotnym wyglą-
dem. Nawy boczne z racji iż powstały 
zdecydowanie później również czeka 
wymiana więźby, ale pokryte zostaną 
blachą miedzianą, aby uczytelnić etapy 
rozbudowy świątyni. Prace związane 
z naprawą fundamentów, usunięciem 
opasek cementowych, obniżeniem 
terenu oraz naprawą dachu mają 
wzmocnić cała konstrukcję obiektu 
oraz uregulować problemy wilgot-
nościowe – przekazał nam ks. Paweł 
– marianin, który koordynuje pracami 
nad zabytkiem z ramienia Parafii rzym-
skokatolickiej Niepokalanego Poczę-
cia Najświętszej Maryi Panny w Górze  
Kalwarii.

\\\   Konserwacja elementów 
zabytkowych

Warto podkreślić, że w ramach 
drugiego etapu planowana jest tak-
że konserwacja zewnętrznych drzwi 
głównych oraz drzwi prowadzących do 
zakrystii. Oba te elementy są wpisane 
do rejestru zabytków, co niesie za sobą 
szczególne procedury związane z ich 
renowacją. Oryginalne klamki, zamki 
oraz gwoździe, które łączyły różne war-

stwy drzwi, będą poddane szczegóło-
wej konserwacji a brakujące elementy 
zostaną odtworzone.

\\\   Wyzwania  
związane z pracami  
budowlanymi

W trakcie prac mogą wystąpić róż-
ne trudności, w tym nieprzewidziane 

odkrycia archeologiczne. Jak zauważył 
ksiądz Paweł, obiekt mógł kryć różne 
tajemnice, związane z dawnym cmen-
tarzem, który znajdował się wokół Ra-
tusza Piłata. Dotychczasowe badania 
archeologiczne przyniosły ciekawe 
znaleziska, takie jak monety z okresu 
XVII i XVIII wieku, spinki, guziki, łuski 
z okresu wojen, fragmenty ceramiki od 
schyłku średniowiecza do XIX wieku. 
Wszystkie artefakty mogą rzucić nowe 

światło na historię lokalnej społeczno-
ści.

– Obecnie znaleziska są podda-
wane wstępnej konserwacji. Chciał-
bym, by wróciły one do Pretorium 
Piłata i stały się elementem wystawy 
bądź izby pamięci poświęconej dzie-
łu życia jakim było założenie miasta 
na wzór Jerozolimy przez bpa Stefana  

Wierzbowskiego (+1687) – przyznał 
marianin, ksiądz Paweł.

\\\   Finansowanie  
inwestycji

Całkowity koszt inwestycji pn. Pra-
ce konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy XVII-wiecznym 
kościele p.w. Podwyższenia Krzyża 
Świętego – kaplicy Pretorium Piłata 
szacowany jest na 3 mln 75 tys. zł, z cze-
go gmina Góra Kalwaria przeznaczy na 
ten cel 61,5 tys. zł. Prace są realizowane 
w ramach Rządowego Programu Odbu-
dowy Zabytków - Polski Ład.

Realizacja III, ostatniej fazy remon-
tu i całego zadania, ma się zakończyć do 
30 listopada 2025 roku.

Agnieszka Deja

Remont Ratusza Piłata 
w zaawansowanej fazie
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Prace są realizowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków
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POZIOMO: 1) ciastko z wiórkami koko- 
sowymi; 2) farsz; 3) zbędne kilogramy do 
zrzucenia; 4) lekarz od kości; 5) zamek  
z grobem „Hamleta”; 6) krzesło w kuch- 
ni; 7) Podgorica dawniej; 8) płaska ry- 
ba morska; 9) Park Narodowy w stanie 
Wyoming; 10) lekarz rozpoczynający 
praktykę; 11) przedmiot po świętym;  
12) Tuwim i Cezar; 13) przeciwnik w dys- 
kusji; 14) ślepota barw, zaburzenie;  
15) osoby opuszczające swój kraj; 16) ży- 
wica dla skrzypków; 17) pieprz i papryka; 
18) ciemna w kosmosie; 19) specjalista 
od zdrowego żywienia; 20) ścisk, tłok  
w pociągu; 21) tachometr samochodowy; 
22) pozytywny bohater kryminałów; 
23) sąsiadka Szwedki; 24) macierzyste 
lub szare; 25) inaczej czarodziejskie;  
26) graniczy z Wietnamem; 27) zakonni- 
cy Ignacego Loyoli; 28) gra w kościele;  
29) “... Wspaniały”, książka Kerna.

PIONOWO: 2) gryzuń półpawik inaczej; 
5) w niej list; 13) pierwszy mężczyzna  
w mitologii nordyckiej; 14) zimny, gęsty 
sos; 18) męczennica jadalna inaczej; 
19) stolica Tanzanii; 30) Harry z książek 
J. K. Rowling; 31) anemony, kwiaty;  
32) problemy; 33) codzienny trud spor- 
towca; 34) austriacka marka ciężarówek; 
35) sprzedaż towarów za granicę; 36) 12 
sztuk; 37) sędzia wojskowy; 38) India- 
nie z Cuzco; 39) Zjednoczone Emira- 
ty Arabskie krócej; 40) Karpow, mistrz 
szachowy; 41) bywa jednokierunkowa; 
42) łodyga trawy; 43) druga najdłuższa 
rzeka Wielkiej Brytani; 44) byłe Woj- 
skowe Służby Informacyjne; 45) Hokka- 
ido dawniej; 46) zachcianka muzyczna; 
47) Najman i Luter; 48) Rafael, włoski 
malarz; 49) trunek na pobudzenie ape- 
tytu; 50) dawniej rycynus lub kleszczo- 
wina; 51) obraz w cerkwi; 52) prymityw- 
na ubikacja; 53) skrzywione kwadraty;  
54) świeżo kupiona rzecz; 55) poro- 
zumiewa się na migi; 56) najdłuższa rze- 
ka Nowej Zelandii; 57) inna nazwa ara- 
ukarii; 58) Farrow, aktorka amerykańska;  
59) góra z herbu Armenii.

Litery z pól ponumerowanych od 1 do 36 
utworzą rozwiązanie:

KRZYŻÓWKA
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 DAM PRACĘ 

 Pracownik produkcji, obsługa linii  
do wytwarzania zapraw budowlanych. 
Obowiązki: Obsługa linii produkcyjnej. 
Pakowanie wyrobów. Prace porządkowe. 
Obsługa maszyn produkcyjnych.  
Przygotowanie surowców/materiałów  
do produkcji. Dbanie o porządek  
na stanowisku pracy. Prace pomocnicze 
przy produkcji. Przestrzeganie zasad BHP. 
Kontrola wizualna jakości produktu.  
Wymagania: Uprawnienia na wózek  
widłowy Umiejętność pracy w zespole. 
Zaangażowanie i chęć do pracy.  
Sprawność fizyczna. Sumienność  
i dokładność. Mile widziane  
doświadczenie na produkcji.  
Brak przeciwwskazań do pracy fizycznej. 
Zdolności manualne. Skrupulatność.  
CV: produkcja01@bautech.pl., tel. 
501860068

 Zatrudnię emeryta/rencistę do pracy 
serwisowej na terenie Warszawy i okolic. 
Forma zatrudnienia do ustalenia.  
Auto służ. do dyspozycji 24/7.  
Kontakt : Telefon 512208410 ,  
email: biuro@marco2.pl

 Do przyuczenia zawodu pomocników, 
lub elektromonterów z uprawnieniami. 
Do pracy przy wykopach  
kablowych i budowie przyłączy  
elektroenergetycznych. Praca na terenie 
pow. piaseczyński, bez delegacji.  
Wymagania: prawo jazdy kat B.  
Mile widziane, lecz niekonieczne: 
uprawnienia SEP PPN tel. 660-939-117 

 Firma działająca na rynku od 2001 roku 
realizująca prace budowlano- 
-wykończeniowe poszukuje do pracy  
na obiektach komercyjnych:  
samodzielnych pracowników  
budowlanych oraz ekipy zorganizowane  
Praca za terenie całej Polski. Prace  
ogólnobudowlane, instalacyjne,  
wykończeniowe. Oferujemy:  
Atrakcyjne wynagrodzenie Ciekawe  
projekty do realizacji Wybór umowy: 
umowa o pracę/umowa zlecenie/umowa 
B2B Zgłoszenia proszę wysyłać na adres 
firmy: biuro@multi-serwis.eu  
nr kontaktowy +48 509 793 735  

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych,  

również bez doświadczenia,  
konieczne prawo jazdy kat. B  

tel. 601 923 395 

 Zatrudnię kierowcę kat. C+E na HDS 
Atrakcyjne warunki pracy i płacy.  
tel. 501 455 944

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36           

KUPIĘ 

 Antyki, Szkło Kolorowe, Obrazy,  
Porcelanę, Militaria, Biżuterię PRL-u,  
Figurki, Rzeźby, Ozdoby Choinkowe,  
Monety, Medale, Kolekcje, Pikasiaki, 
Grzegorz, 697 033 983

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418            

SPRZEDAM

 Przyczepka rowerowa podwójna 
3w1/2dzieci/2pieski, podwójny wózek, 
fabrycznie nowy nieużywany,  
sprzedam albo zamienię na 1 osobowy  
o 3 funkcjach, 22 2511553      

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Pozwolenia na użytkowanie dla starych 
domów. Legalizacje samowoli  
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK 
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Zapraszamy do nowego warsztatu  
samochodowego, ul. Pokojowa 14,  
Otwock, tel. 724770068 

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody- pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Kuchnie, szafy, garderoby, meble  
na wymiar, cięcie na CNC drewno, MDF, 
plexi, tel. 501020572 

 Malowanie i czyszczenie elewacji,  
naprawa tarasów, balkonów i balustrad 
tel. 603 896 888

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, 
 REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów, tapi-
cerki meblowej i samochodowej, mycie 
okien 508 65 20 30 

 Hydroizolacje bitumiczne, dachy,  
tarasy tel. 791 549 007

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Malowanie, ocieplanie budynków  
tel. 604 938 861 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Cyklinowanie, Parkiety 502514388

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Glazura, remonty, tel. 609 926 758

 Wycinka drzew tel. 505 591 721

 Dachy, naprawy, papa  
termozgrzewalna, tel. 502 473 605

 BRUKARSTWO, TARASY, GWARANCJA, 
tel. 504 008 309

 Renowacja mebli, tel. 510 266 143

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998    

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300  

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 Działki budowlane 800 m2,  
1200 m2 k. Prażmowa,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Lokal 32 m2 ul. Młynarska 17  
w Piasecznie do wynajęcia. 504212677  

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE.  
Naprawa. Piaseczno i okolice. 
Tel.: 502 031 221

RÓŻNE 

 Oddam ziemię na podniesienie terenu 
z możliwością transportu. Piaseczno  
i okolice. tel. 602-236-691 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111   
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\\\ POWIAT 

Pora na cotygodniowe 
podsumowanie ostatnich 
wydarzeń w sporcie. 
Miniony weekend był pełen 
fantastycznych sukcesów. 
Co ważne, w różnych 
dyscyplinach.

W spaniałe osiągniecia w zapa-
sach, tańcu sportowym, wy-

magający pojedynek tenisistów stoło-
wych i ważne 3 punkty na boisku w 
Piasecznie – piaseczyńscy kibice mogą 
być naprawdę dumni ze swoich repre-
zentantów. Ich wyniki robią niesamo-
wite wrażenie. Gratulujemy i życzymy 
kolejnych sukcesów!

\\\   Nasz mistrz Polski
W miniony weekend w Kostrzy-

nie nad Odrą odbyły się Mistrzostwa 
Polski Juniorów w Zapasach w Stylu 
Klasycznym. Prestiżowe zawody zgro-
madziły łącznie 117 sportowców z 42 
krajowych klubów. Rywalizacja stała na 
bardzo wysokim poziomie.

– Był to bardzo ważny start, któ-
ry miał skrystalizować szeroki skład 
przed tegorocznymi imprezami mi-
strzowskimi w tej grupie wiekowej. 
Teraz przed podopiecznymi trenera 
kadry Mateusza Wolnego dwa turnieje 

na Węgrzech, MMP i start w czerwco-
wych ME – poinformował Polski Zwią-
zek Zapaśniczy.

W kategorii do 72 kilogramów 
niespodziankę sprawił Antoni Tretter, 
który po raz pierwszy rywalizował w 
tej kategorii wiekowej. Reprezentant 
klubu UKS Piątka Piaseczno w finale po 
zaciętym pojedynku pokonał faworyta 
– Kajetana Jakubowskiego – i sięgnął po 
mistrzowski tytuł.

\\\   Medale Grawitacji
Ogromne powody do radości mie-

li w ostatnich dniach również kibice 
piaseczyńskiej Grawitacji. Na Mistrzo-
stwach Polski Disco Dance PFT IDO w 
Koninie nie brakowało wspaniałych 
sukcesów.

Reprezentantki Klubu Sportowego 
Grawitacja wytańczyły łącznie 7 fina-
łów Mistrzostw Polski i sięgnęły po 4 
medale, jednocześnie uzyskując liczne 
nominacje na Mistrzostwa Europy i 
Świata. Rewelacyjnie spisała się Zuzan-
na Radońska, która stanęła na drugim 
stopniu podium w kategorii Adults. W 
zmaganiach juniorów II wicemistrzy-
nią Polski została Barbara Hrab. Dy-
plomy za III miejsce trafiły również do 
Zofii Wieczorek (solo), a także Marty i 
Olgi Romanko w kategorii duetów.

\\\   Ponad dwie godziny walki
Sprawdzamy, co działo się w teni-

sie stołowym. W niedzielę zawodnicy 
drużyny UKS Return Piaseczno sto-
czyli zacięty bój z KTS-em Kozienice. 
Do zwycięstwa brakowało naprawdę 
niewiele.

– W ostatnim pojedynku 3 piłki 
meczowe miał Felek Gulan w starciu z 
doświadczonym Arturem Kalitą. Mecz 
obfitował w wiele akcji na bardzo wy-
sokim poziomie i kibice, którzy przyszli 
tego dnia na salę, mogli zobaczyć emo-

cjonujące widowisko – relacjonuje UKS 
Return Piaseczno.

Finalnie starcie w Piasecznie za-
kończyło się remisem 5:5.

Po 13 meczach UKS Return Pia-
seczno z dorobkiem 8 zwycięstw pla-
suje się na 3. pozycji w tabeli grupy 
mistrzowskiej II Ligi, mając tyle samo 
punktów co 2. KS ATS Nadarzyn i będą-
ca niżej ekipa z Kozienic. 30 marca pia-
seczyńscy tenisiści stołowi podejmą na 
własnym terenie rywali z Nadarzyna.

\\\   Nie dali się dogonić
Ważne zwycięstwo MKS Piasecz-

no w IV Lidze. W sobotę na Stadionie 
Miejskim w Piasecznie piłkarze trenera 
Marka Końko pokonali Tygrysa Huta 
Mińska. Emocji nie brakowało.

Piasecznianie zaczęli od mocnego 
uderzenia, strzelając 2 gole w ciągu kil-
ku minut. Po kwadransie gry piłkę w 
siatce umieścił Tymoteusz Barwiński, 
a kilka chwil później wynik podwyższył 
Gracjan Konopski. W 41. minucie sytu-
acja gości stawała się już beznadziejna 
– bramkę na 3:0 zdobył Filip Dziełak. 
Przerwa podziałała jednak motywują-
co na rywali.

W drugiej strzelali tylko przeciwni-
cy. Najpierw na listę strzelców wpisał 
się Sebastian Kaczyński, zaś w końców-
ce gola kontaktowego strzelił Jan Woj-
tasik. Tygrys wrócił do gry, ale MKS nie 

dał sobie wyrwać wygranej i 3 punkty 
zostały w Piasecznie.

Dzięki zwycięstwu MKS odskoczył 
od Tygrysa na 9 punktów i obecnie zaj-
muje 13. pozycję w stawce. Strata do 
8. Oskara Przysucha wynosi jedynie 3 
oczka, więc jeden mecz może napraw-
dę wiele zmienić.

W najbliższą sobotę o godzinie 
13:00 piasecznianie zagrają na wyjeź-
dzie z będącym za nimi Talentem War-
szawa. Pora na rewanż – w sierpniu w 
Piasecznie rywale rozbili gospodarzy 
7:0. 

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu
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Ogromne brawa  
dla Antoniego Trettera!
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Grawitacja z medalami!


